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Idag har vi haft glädjen att berätta om vår verksamhet för kommunalrådet Jan 
Björklund (S). På agendan stod presentation av klubben. Inledningen bestod av 
helhetsbilden med positiv utveckling av antal spelande ungdomar, klart förbättrad 
ekonomi och OV Beachhandboll (som växt till världens största handbollsturnering sett 
till antal lag). Därefter presenterades klubbens sociala projekt ”Handbollsskola för 
alla…”. Avslutningsvis lyftes behovet av fler hallar i Helsingborg. Vi är tacksamma 
att ha fått denna möjlighet att presentera vår verksamhet. Mötet var mycket givande 
och Jan Björklund ställde ett antal frågor som ledde till en mycket givande dialog. 
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